Ivan HO
CEO, Hong Kong China
KaiLong Group



Mr. Ivan Ho is the CEO-HK of KaiLong Group. He has more than 15 years of experience in China real estate investment and development covering the Mainland China, Hong Kong, London and Singapore Prior to that, Mr. Ho worked with Bank of China Group Investment and Charoen Pokphand Group focusing on commercial real estate investment.

Mr. Ho graduated the BBA program from Simon Fraser University Canada in 2002, became CFA charterholder in 2007, and obtained the Master of Laws in Chinese Business Law from Chinese University of Hong Kong in 2009.

Since establishment in 2004, KaiLong has invested a total of over US\$3.6 billion in 53 real estate projects with the current AUM of US\$2.2 billion. KaiLong has offices in Shanghai, Hong Kong, Beijing, Chengdu, Dalian and Guangzhou.

何震东 首席执行官 中国香港 凯龙瑞集团



何震东先生现为凯龙瑞集团中国香港首席执行官。在大中华地区,伦敦等城市有超过 15 年的房地产投资和开发经验。在加入凯龙瑞之前,何先生曾经任职中银集团投资有限公司和正大集团,负责商业地产的收购工作。

何先生 2002 年毕业于加拿大西门菲莎大学,获得工商管理学士学位; 2007 年成为注册金融分析师(CFA),并于 2009 年获取香港中文大学法学硕士学位

凯龙瑞集团成立于2004年,至今已投资管理了53个项目,总投资超过人民币245亿元。 凯龙瑞办公室分布于上海、香港、北京、成都、大连和广州。